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Cesta k Solvayovým lomům. 

Slaňování. 

   Co se děje kolem Lvíčat a Pavoučků? 
Náš oddíl patří do České tábornické unie, potažmo do Tábornického klubu MARY-M Kladno. 

Tento klub v průběhu října volil nového náčelníka, tedy osobu, která nás bude zastupovat na 
veřejnosti, jednat s městem či s jinými partnery. Tímto novým náčelníkem se stal Josef Vybíral známý 
mezi kamarády jako Asterix.  

Město Kladno, konkrétně sportovní komise, nám schválila dotaci ve výši 10.000,- Kč na 
plavací vesty, sedáky a přilby na lezení a další ochranné pomůcky pro různé sporty.  

Naši instruktoři Bonbón, Klokan, Kulik, Kvítek a Ryba se v říjnu zúčastnili školení 
vedoucích, takže mají nyní plnou kvalifikaci pro práci v České tábornické unii. Doufejme, že si 
přivezli nejen certifikát, ale i různé náměty na práci jak u Pavoučků, tak u Lvíčat.  

Když jsme u těch školení, tak doplním, že naše táborová hospodářka Petra Janková se na 
začátku listopadu, tedy ještě před uzávěrkou tohoto čísla Čtyř listů pro Lvíčata, zúčastnila školení 
„Blízké vztahy bez násilí“.  

Hanka Hanikulik Machová a Kryštof Růžička, náš táborový vedoucí a zdravotník v jedné 
osobě, se v dohledné době zúčastní školení pro hlavní vedoucí. Můžete namítnout, že svého hlavního 
vedoucího Bahňáka máme, i náhradníka Standu Lepiče, ale vzpomeňte na předminulý tábor, kdy 
všechny tři držitele tohoto oprávnění, tedy Bahňáka, Tumaje i Katůmu, vyřadil na část tábora covid. 

Jak vidíte, není toho málo, co se kolem našeho oddílu děje. K tomu všemu musíme připočítat 
chystání schůzek, což obnáší přípravu každý týden, a také výprav, které až na výjimky připadají jedna 
na každý měsíc školního roku.         Váš GeTe  

 

Lvíčata a slaňování 
 Lvíčata měla na programu začátkem října výpravu, na které si vyzkoušejí slaňování. Sešli jsme 

se v sobotu 7. října Na Kovárně a nedlouho po čtvrt na 
devět jsme vyrazili směrem lom Paraple na Berounsku. 
Byl to den, kdy se nepřestal třást lístek na větvi a na 
obloze se mraky honily. 

Do vesnice blízko lomu jsme dorazili krátce po 
deváté hodině a již byl pouze čas dojít na místo určení. 
Kromě svých věcí jsme si ještě vzali věci potřebné na 
slaňování. Během cesty jsme zastavili na pět minut na 
místě, kde byly příklady kamenů s popisky. Měli jsme si je 
správně zapamatovat. 

Po uplynutí našeho času jsme 
již přišli na místo, odkud budeme 
slaňovat. Zároveň na tom místě proběhla i instruktáž k průběhu slaňování. Během 
slaňování jsme byli pod dozorem zkušených lezců a jeskyňářů Jendy Hýbla a 
Petry Jankové.  

Odebrali jsme se dolu pod skálu, kde jsme se rozdělili na tři různé skupiny. 
Tyto skupiny sloužily k tomu, abychom se všichni vystřídali na všech 
stanovištích. První stanoviště bylo slaňování a druhé stanoviště byla návštěva 
jeskyně na doporučení jeskyňáře Jendy Hýbla. Třetí skupina měla kreativnější 
úkol. Na ploše, kde byl náš výchozí tábor, se rozkládají různé obrazce vytvořené 
z kamenů. Úkol byl zcela prostý, sestavit znak České tábornické unie a následně 
pod něj přidat nápis Lvíčata. 

Na stanovištích jsme se pravidelně střídali. Po druhém kole přišel čas 
oběda. 



Stojí zleva: Postrach, Honza, Týna, Terka, Klokan, Ryba, Jenda Hýbl, 

Anička, Hugo a Filip. Zleva sedí: Vojdan, Jára, Kája, Basti a Bahňák. 

Rosťa a Artuš při obědě. Chutná, co? 

Po posledním vystřídání přišel čas, aby si i vedoucí vyzkoušeli slanit dvacetimetrovou skálu. 
My jsme se mezitím vydali zahrát si jednu hru. Přesunuli jsme se na prostranství, kde se nalézala skála, 
kam jsme chodili. 

Naše jediná hra na 
této výpravě byla 
družinová. Cílem této 
soutěže bylo dostat se co 
nejdále pomocí toho, že 
jsme prováděli akce čtyř 
různých míčových sportů. 
První ze sportů byl 
badminton, druhý tenis, 
třetí ping pong a čtvrtý 
fotbal s míčem na 
americký fotbal. S prvním 
nástrojem se odehrávalo z 
první čáry a další od 
místa, kde se poprvé 
dotkl míček země. Měli jsme dvě kola, avšak soutěž jsme přerušili a šli jsme se podívat do jeskyně, 
tentokrát s jeskyňářem. Během této pauzy vznikla naše společná fotka. 

Jelikož nás již čas tlačil a bylo potřeba se odebrat domů, tak jsme urychleně dohráli tuto soutěž 
a odešli jsme k autu. Tato výprava nebyla pro velký bodový zisk, ale k tomu, abychom si vyzkoušeli 
techniku slaňování a podívali se do podzemní jeskyně.       Honza 

 

Podzimní výprava Pavoučků 
Sešli jsme se v 8:15 na kladenském nádraží, naložili jsme všechny batohy Tumajovi na vozík a 

odjeli jsme autobusem do Řevničova, kde se celá naše výprava konala. Ubytovali jsme se 
v řevničovském sále kousek od nádraží.  

Hned po tom, co jsme si vybalili nezbytné věci, 
začal program, který si pro nás připravili Kvítek 
s Kulikem. Venku nám pršelo, a tak nás čekalo 
odpoledne uvnitř. Začali jsme vyráběním papírových 
draků, které jsme si vyzdobili a pojmenovali jsme je.  

Poté nás Kvítek s Kulikem rozdělili do týmů a 
seznámili nás s etapovou hrou, která nesla název Hotel 
Transylvania. Naším prvním úkolem bylo vytvořit 
příšeru, kterou jsme měli nakreslit na papír. Jako další 
jsme si zahráli upravenou verzi cukr, káva, limonáda a 
hned poté nás čekal oběd – špagety.  

Odpoledne jsme hráli týmový souboj 
s balónky, po kterých následovala hra zvaná Mravenci 
v medu.  

Venku nám přestalo pršet, a tak jsme se oblékli a šli jsme se provětrat na čerstvý vzduch, kde 
nás Kulik učil poznávat stromy.  

Další soutěž zkoušela naši přesnost, naším úkolem bylo postupně naházet tenisáky do čtyř polí.  

Opět nám začalo pršet, a tak jsme se běželi schovat do klubovny, kam nám zatím Hanky rodiče 
a Kulika přivezli dřevo, abychom mohli zatopit. Další hra byla v naší režii, chtěli jsme hrát mrkvičky a 
vedoucí nám to umožnili.  



Strašidelné řádění. 

Nenechte se mýlit – jsou to Pavoučci!  

Zleva stojí: Kryštůfek, Fanda, Kvítek, Kulik, Bonbón, Domča a 

Hanikulik. Ve spodní řadě jsou zleva: Sofie, Viky, Aninka, 

Tonička, Tea, Rosťa a Artuš. 

A konečně se ukázalo, proč jsme měli mít s sebou na výpravu kostýmy, na zdi se objevil plakát 
na večerní disco! Ale mělo to jeden háček, museli jsme si u vedoucích „zakoupit“ vstupenky, každý 
z nás měl vstupenku u určeného vedoucího, ale my jsme nevěděli, který z nich má zrovna tu naši, a tak 
jsme se jich postupně museli zeptat všech, vedoucí nám ale odpověď nedali zadarmo a vymýšleli si na 
nás různé záludné úkoly. Někteří z nás měli štěstí a našli 
vedoucího s jejich vstupenkou hned napoprvé nebo 
napodruhé. Jiní na tom ale tak dobře nebyli, nakonec jsme je 
ale získali všichni. 

K večeři jsme měli chléb s paštikou, když jsme 
dojedli, začali jsme se převlékat do kostýmů, sešli jsme se 
v různých podobách, měli jsme duchy, čarodějnici, červenou 
Karkulku, Harryho Pottera a spoustu dalších krásných 
kostýmů. Na zahájení našeho strašidelného řádění jsme si 
zatančili na pár písniček, které nám Bonbón pustila. Po 
rozehřátí jsme si zahráli židlovanou a dostali jsme bonbóny 
ve tvaru pavouků. Poté jsme si ještě zahráli různé povídací 
hříčky a byl čas na spaní.  

Ráno jsme se nasnídali, měli jsme housku s jahodovou marmeládou, a vyrazili jsme ven 
vyzkoušet naše draky, moc nám bohužel nelétali, ale nám to zas tak moc nevadilo, běhali jsme s nimi 
po cestě a draci občas popoletěli. Uklidili jsme je zpět dovnitř, aby se nám od mokré trávy 
nerozmočili, a šli jsme do lesa, kde nám Kulik s Kvítkem vysvětlili další soutěže, poté následoval 
oběd, ke kterému jsme měli guláš s kolínkama.  

Po obědě jsme odpočívali, protože jsme se skoro všichni přejedli, a když nám konečně slehlo, 
začali jsme znovu soutěžit. Hráli jsme například želvičky, ty jsou naše oblíbené, nebo liščí oháňky. 

Přesunuli jsme se opět 
ven, kde jsme zahráli sotva pár 
soutěží, a byl čas chystat dříví 
na oheň, abychom si k večeři 
mohli opéct buřty.  

Po večeři následovala 
stezka odvahy, které jsme se 
všichni báli, a tak nám vedoucí 
dovolili jít po dvojicích, jen dva 
odvážní – Artuš a Rosťa se 
rozhodli jít sami. Stezku jsme 
všichni úspěšně zvládli, vůbec 
jsme se neměli čeho bát. Když 
jsme všichni došli, zahráli jsme 
po týmech scénky, které jsme si 
před večeří připravili, a šli jsme 
spát.  

Druhý den ráno jsme 
zlobili a povídali jsme si ještě 
před budíčkem, a jelikož jsme 
neuposlechli několikeré 
napomenutí vedoucími, vstávali 
jsme dříve a šli jsme se 
proběhnout, pak následovala 

snídaně, po které jsme dohrávali etapovku a další soutěže. K obědu jsme měli lečo, najedli jsme se a 
byl pomalu čas zabalit si věci.  



Když měli všichni zabaleno, šli jsme ven, kde jsme dohráli úplně poslední etapovou hru, kterou 
byla ozvláštněná hrou na schovávanou. U schovávané jsme ještě chvilku zůstali a zahráli jsme si 
odečítací desítku, během které přijel pro naše batohy Tumaj, a byl čas jít na autobus. Vyhlásili jsme 
výsledky výpravy, kterou vyhrála Viky s krásnými 190 body, a šli jsme na autobus, který nás dovezl 
na Kladno, kde na nás již čekali rodiče.       Hanka 

 

Bodování Pavoučků  
Pavoučci měli v říjnu pět schůzek a jednu vícedenní výpravu. Všech těchto akcí se zúčastnili 

Aninka, Tonička, Viky, Artuš, Domča, Kryštůfek, Rosťa a Tea. Prvních pět zde jmenovaných pak bylo 
na všech akcích od počátku oddílového roku. Na třetí schůzce hodnoceného měsíce jste byli přítomni 
všichni! Paráda. 

Nejúspěšnější mezi Pavoučky byl v měsíci říjnu Artuš, který všech čtrnáct kamarádů 
nechal za sebou a připsal si tak první vítězství v měsíčním hodnocení v tomto oddílovém 
roce. Když se pak k tomu připočetlo druhé místo ze září, a hlavně body za oba měsíce, vyšlo 
z toho celkové prvenství i v průběžném pořadí, kam se Artuš dostal před doposud vedoucího 
Petra.  

Petr si s Artušem prohodil umístění ze září a on v říjnu skončil druhý. Dlužno 
k tomu dodat, že Petrovi zabránila nemoc v účasti na říjnové vícedenní výpravě, kdy dostal 
body podle svého průměrného umístění na výpravách, což by bylo nejspíše překonáno 
v případě jeho účasti. Tak se stalo, že Petr v říjnovém bodování skončil druhý za Artušem a 
v celoroku je o čtrnáct bodů rovněž druhý.  

Viky již jednou bodování jednotlivců v měsíci vyhrála, nicméně v říjnu tohoto roku 
skončila třetí se ztrátou pouhého bodu za druhým Petrem. Kde ten bod najít? Kde ho 
získat? Možná v odpovědích na otázky z nástěnky, možná v nějaké soutěži, ve které mohla 
být o stupínek lepší. Kdo ví. Jisté je to, že si Viky připsala bronzový stupínek za říjen a 
stejné místo jí patří i v celkovém průběžném pořadí. 

Tea opět po nějakém čase zabodovala, to když v říjnu přišla na všechny akce, které 
jsme pro Pavoučky přichystali, včetně vícedenní výpravy, odkud si přivezla slušný počet 
bodů. Díky nim v měsíčním hodnocení skončila na krásném čtvrtém místě a na stejnou 
příčku se vyhoupla v celkovém průběžném pořadí, když předtím byla až desátá. Výborně.   

Sofie si v tomto oddílovém roce vede vcelku dobře, v září skončila šestá a nyní 
v říjnu skončila ještě o jeden stupínek lépe. Na stejnou příčku, tedy na pátou, se vyhoupla i 
v celkovém pořadí, kde jí k místu čtvrtému chybí pouhých pět bodů. Pokud si to Sofie 
pohlídá i v dalších měsících, pak jistě bude patřit k těm nejúspěšnějším za celý oddílový rok.  

Rosťa, na rozdíl od minulého měsíce, se v říjnu zúčastnil všech pěti schůzek a hlavně 
vícedenní výpravy, což mu vyneslo tolik bodů, že v měsíčním hodnocení skončil na 
krásném šestém místě. V celkovém průběžném pořadí se pak probojoval ze třináctého místa 
na deváté. Navíc, na osmého Ondru mu v celoroku chybí pouze jediný bod a na sedmého 
Domču ztrácí bodů patnáct. 

Fandovi dvakrát v průběhu října nedovolila přijít na schůzku nemoc, za což dostal 
vždy body podle svého průměrného umístění. Když se k tomu připočetlo to, co vybojoval na 
zbylých třech schůzkách a hlavně na čtvrtletní vícedenní výpravě, vyšlo z toho krásné sedmé 
místo. V celoroku je Fanda aktuálně šestý. 

Domča se začal v bodování jednotlivců objevovat zhruba v polovině tabulky, což 
podtrhl v říjnu osmým místem. Co je velice dobré, je skutečnost, že zatím nevynechal ani 
jednu naši akci, díky čemuž získává hodně bodů, které když se po dvou měsících sečetly, 
vynesly mu v celoroku sedmou příčku, na kterou se vyhoupl až z jedenáctého místa. 



  Říjen 2023    Celorok 2023 – 2024 
 

 1.  Artuš 358 1. Artuš  (2) 600  

 2. Petr 335 2. Petr (1) 586 -14 

 3. Viky 334 3. Viky (4) 554 -32 

 4. Tea 318 4. Tea  (10) 516 -38 

 5. Sofie 300 5. Sofie (6) 511 -5 

 6. Rosťa  283 6. Fanda (5) 490 -21 

 7. Fanda 277 7. Domča (11) 448 -42 

 8. Domča 265 8. Ondra (3) 434 -14 

 9. Tonička 231 9. Rosťa  (13) 433 -1 

10. Kryštůfek  224 10. Kryštůfek  (9) 425 -8 

11. Ondra 203 11. Tonička (14) 380 -45 

12.  Aninka 198 12. Aninka (12) 351 -29 

13. Mač 139 13. Mač (8) 340 -11 

14. Eliška 105 14. Eliška (7) 313 -27 

15. Matěj 103 15. Matěj (15) 250 -63 

Tonička je další Pavouček, který od počátku oddílového roku nescházel ani na 
jedné akci. I díky tomu nyní v říjnu vybojovala deváté místo a v celkovém průběžném 
pořadí se posunula ze čtrnácté příčky na jedenáctou. Uvědomíme-li si, že je jednou 
z nejmladších mezi námi, pak je to ohromný úspěch. 

Kryštůfek se v Pavoučcích pomalu zabydluje a v bodování jednotlivců si jako druhák 
vede v celku dobře. V říjnu, kdy se mu podařilo přijít na všechny akce, skončil na velice 
slušném desátém místě. V celkovém průběžném pořadí mu patří rovněž desátá příčka, kde se 
před něj dostali Tea, Domča a Rosťa, ale on naopak předběhl Mače a Elišku.  

Ondra se nepřihlásil na čtvrtletní vícedenní výpravu, kde ostatní nasbírali každý 
jeden více než sto bodů, které kdyby Ondra měl, skončil by pátý, a ne až jedenáctý. Škoda, 
že tu výpravu vynechal. On by na ní totiž určitě získal více než jen jednu stovku bodů. Nedá 
se nic dělat a Ondra se s tím musí vyrovnat, i s poklesem v celkovém průběžném pořadí, kde 
spadl ze třetí příčky až na osmou.  

Aninka byla opět na všech akcích, které jsme pro Pavoučky připravili, ale zatím je 
přeci jen málo zkušená, jedna z nejmladších, a tak se jí v bodování jednotlivců ještě příliš 
nedaří. Stejně jako v září, i nyní v říjnu obsadila dvanácté místo a stejná příčka jí patří i 
v celkovém průběžném pořadí. Nicméně, její čas teprve přijde.  

Mač stejně jako Ondra vynechal čtvrtletní výpravu a tím přišel o více než sto bodů, 
takže není divu, že za říjen skončil až jako třináctý. To se samozřejmě propsalo i do 
celkového průběžného pořadí, kde je po dvou měsících rovněž třináctý, když na tuto příčku 
klesl ze slibného osmého místa.  

Eliška v průběhu října chyběla na jedné schůzce a také na vícedenní výpravě. Nevím, možná 
byla nemocná, pak se ale tato informace nedostala k vedoucím. Kdyby totiž byla nemocná, dostala by 
body podle svého průměrného 
umístění, což je o hodně 
více, než když je pouze 
omluvená. V tomto případě 
toto děvče skončilo 
v říjnovém bodování 
čtrnácté a na stejnou příčku se 
propadlo i v celkovém pořadí. 

Matěj byl v říjnu opět pouze na 
dvou schůzkách, na nichž mnoho bodů 

nenasbíral, takže znovu 
skončil až poslední, tedy 
patnáctý. Stejné místo mu 
pak patří i v průběžném 
celkovém pořadí, kde ztrácí 

již více než šest desítek bodů na 
předposlední Elišku. 

 

Čtvrtletní výprava Lvíčat  
 Potkali jsme se na autobusovém nádraží a jeli jsme autobusem 629, až na konečnou. Poté, co 

jsme došli od autobusové zastávky k Tumajově chatě, tak jsme začali vařit oběd. K obědu jsme měli 
rizoto.  

Po obědě nás rozdělili do dvojic, které byly: Kája a Filip, Anna a Jára, Honza a Emma, Terka a 
Vojdan, Týna a Postrach, Ondra a Klokan, Johy a Hugo. První hra na dvojice byla letadla v mlze. Jako 
poslední venkovní hra tento den byli draci. 



Všichni účastníci čtvrtletní výpravy Lvíčat. 

V pátek jsme hráli hlavně vnitřní hry a vařili jsme oběd na plotně, protože skoro celý den 
pršelo. Vyráběli jsme skleničky polepené lístky, ale moc to nedrželo. V podvečer přišel čas i na 
venkovní hry a hráli jsme boj o 
láhev a spoustu dalších her. 
Večer jsme opékali buřty a šli 
jsme se sprchovat.  

Sobota byla už od rána 
nabitá venkovními hrami. 
Hned po snídani jsme šli hrát 
petang, který se hrál až do 
oběda, ke kterému byly 
špagety. Po obědě jsme šli hrát 
ve družinách Ropáků, Mufíků a 
Medvědů boj o kolík. K večeři 
jsme dělali kynuté těsto, 
mezitím co těsto kynulo, tak 
jsme šli hrát boj o koryta. Po 
dohrání jednoho kola už těsto 
vykynulo a mohlo se jít opékat. 
K pečeným hadům byla vejce dle chuti. Večer jsme šli hrát poslední hru, ve které bylo naším cílem 
dotknout se světla bez toho, aby nás viděli vedoucí.  

V neděli ráno jsme dohráli město, moře, kuře, …, pak nás čekal běh po šipkách a dohrání boje 
o koryta. K obědu jsme měli guláš s chlebem. Po obědě nás čekala poslední dnešní hra, a to vytváření 
písmen z přírodnin. Pak už nás čekala jen cesta zpátky do Kladna. 

Bodování Lvíčat  

Říjen začínal a končil tak šikovně, že se do něj vešlo celkem pět schůzek Lvíčat a k tomu dvě 
výpravy. Ta první byla specifická, kdy jsme využili nabídky jeskyňářů a jeli do lomu Paraple u 
Solvayových lomů slaňovat. Druhá výprava pak byla klasická vícedenní v rámci podzimních prázdnin. 
Všech sedmi akcí se zúčastnili Anička, Kája, Terka, Týna, Jára a Vojdan, kteří nechyběli zatím ani na 
jedné akci od počátku oddílového roku, a za říjen se k nim připojil ještě Filip. 

Říjnové bodování jednotlivců vyhrála zcela suverénně Kája, která si postupně 
vytvořila náskok pětasedmdesáti bodů před druhou Týnou. A protože Honza skončil o více 
než sto bodů za Kájou, dostala se i do celkového vedení, kam se vyšvihla až z pátého místa, 
které jí patřilo po prvním měsíci oddílového roku. 

Týna již druhý měsíc za sebou skončila na medailové pozici, když obsadila třetí místo 
a byla tak o stupínek lepší než v září. Teď ještě přidat to zlato. Doplním, že v říjnu Týna 
dosáhla nejlepšího výsledku od přestupu z Pavoučků do Lvíčat. V celkovém průběžném 
pořadí pak toto děvče přeskočilo Honzu i Aničku a je v tomto hodnocení na skvělém druhém 
místě. 

I Terka si oproti prvnímu měsíci tohoto oddílového roku polepšila o jednu příčku, 
když vystoupila na pomyslné stupně vítězů, i když to byl stupeň nejnižší, ale znamenající 
krásné třetí místo. Paradoxně v celkovém průběžném pořadí spadla ze čtvrtého na páté 
místo, to když se před ni natlačila nezadržitelná Kája. 

Anička tentokrát porazila svého brášku Honzu, když skončila s bramborovou medailí 
na čtvrtém místě s velice malou bodovou ztrátou za třetí Terkou. V celkovém průběžném 
pořadí se před ni natlačily Kája a Týna, takže Anička klesla z druhého na čtvrté místo, kde je 
již jen sedm bodů za Honzou. 



  Říjen 2023    Celorok 2023 – 2024 
 

 1.  Kája 560 1. Kája  (5) 823  

 2. Týna 485 2. Týna (3) 758 -65 

 3. Terka 454 3. Honza (1) 735 -23 

 4. Anička 449 4. Anička  (2) 728 -7 

 5. Honza 435 5. Terka (4) 724 -4 

 6. Emma 397 6. Jára (6) 621 -103 

 7. Johy 394 7. Emma (8) 619 -2 

 8. Jára 394 8. Johy (9) 613 -6 

 9. Kryštof  384 9. Kryštof  (10) 583 -30 

10. Filip 375 10. Filip (12) 554 -29 

11. Hugo 344 11. Vojdan (11) 524 -30 

12.  Vojdan 337 12. Postrach (13) 508 -16 

13. Postrach 332 13. Ondra (14) 467 -41 

14. Ondra 303 14. Hugo (15) 448 -19 

15. Tomáš 217 15. Tomáš (7) 442 -6 

Honza, ačkoli dostal prémiové body za článek, který vyšel v minulém čísle našeho 
časopisu, skončil v říjnovém hodnocení až za čtyřmi děvčaty na pátém místě. V celoroku si 
ale stále udržuje medailovou pozici, i když je to až (?) třetí příčka. Myslím si, že to není 
špatná pozice, navíc, Honza je jediný kluk mezi čtyřmi děvčaty, tedy z chlapců nejlepší. 

Emma se ve Lvíčatech již zjevně rozkoukala a druhý měsíc svého působení v našem oddíle 
skončila v bodování jednotlivců na šestém místě, tedy o dvě příčky lépe než měsíc předešlý. 
Poukážu ještě na skutečnost, že jen tři body za Emmou skončili hned dva další členové. 
Proč to vypichuji? Abych Emmu upozornil na skutečnost, jak je potřeba bojovat o každý 
bod! V celkovém průběžném pořadí se Emma vyhoupla o jedno místo výš, takže je aktuálně 
sedmá s opravdu velice malou ztrátou za šestým Járou.  

Johanka skončila v říjnovém hodnocení na sedmém místě, když získala stejně bodů 
jako Jára, ale byla úspěšnější na poslední schůzce, což jí určilo lepší umístění. Ještě 
podotknu, že pouhé tři body před Johankou skončila Emma. V celkovém průběžném pořadí 
se ale Johanka dostala o jedno místo výš, takže je v tuto chvíli osmá. 

V polovině tabulky se tentokrát objevil Jára, který sice dopadl o dvě místa hůře než 
měsíc předešlý, ale i to je pro tohoto nováčka velice slušné umístění. Jen Járu upozorním, 
aby se podíval na tabulku měsíčního hodnocení, kde zjistí, jak důležitý je zisk každého bodu. 
Kdyby někde v průběhu celého měsíce nasbíral tři, lépe čtyři body, byl by o dvě místa lepší. 
Nicméně v celoroku Jára zůstává šestý, což je velice lichotivé umístění.  

Kryštof nebyl ani v říjnu na žádné výpravě, takže ho známe pouze ze schůzek. Je to 
škoda. Na výpravách se toho zažije mnohem více než na schůzce. Ale což. Je to tak, jak to 
je, a Kryštof si z říjnového hodnocení odnáší devátou příčku. Stejné pořadí mu patří i 
v celkovém průběžném pořadí, kde postoupil o jedno místo výš, ale jen v důsledku toho, že 
Tomáš to letos nějak lajdá a spadl až daleko za Kryštofa.  

Filip si oproti předešlému měsíci nyní v říjnu polepšil o dvě příčky, když skončil na 
desátém místě, což je důkaz, že když se někdo zúčastní všech akcí v měsíci, má větší šanci 
na lepší umístění. Pak je také dobré „rvát“ se každičký bod, žádný zbytečně neztratit. 
V celkovém průběžném pořadí si Filip polepšil také o dvě příčky, když postoupil na desáté 

místo. 

Hugo v říjnu nevynechal ani jednu ze dvou výprav a to mu přineslo rozhodně více 
bodů, než když v září nepřišel na dvě schůzky. Tentokrát z toho bylo jedenácté místo, což 
pro mladíčka, který do Lvíčat teprve nyní přešel od Pavoučků, je dobré umístění. V celoroku 
se pak Hugo posunul z patnácté příčky na čtrnáctou. 

Vojdan je další bývalý 
Pavouček, který zatím mezi Lvíčaty 
bude jen těžko vynikat, i když na 

vícedenní výpravě 
shromáždil dosti slušný 
počet bodů, které mu 
pomohly získat za říjen 

dvanácté místo. V celkovém 
průběžném pořadí pak zůstává 
Vojdan na jedenácté příčce. 

Postrach již nekončí jako 
minulý oddílový rok na 
poslední příčce a v říjnu 
skončil stejně jako měsíc 
předtím na místě třináctém. 
K ještě lepšímu umístění 



         Říjen        Průběžné pořadí 
 

 1. Ropáci 133 1. Ropáci (1) 152 

 2.  Medvědi 126 2.  Medvědi (3) 139 

 3. Mufíci 116 3. Mufíci (2) 132 

mu pak chybělo pouze pět bodů a v celkovém průběžném pořadí se mu dokonce podařilo postoupit o 
jedno místo nahoru, takže je nyní dvanáctý. 

Ondra v průběhu října chyběl pouze na první výpravě, nezúčastnil se tedy slaňování. Na 
vícedenní výpravě byl, stejně jako na všech pěti schůzkách, přes to všechno skončil 
v bodování jednotlivců opět čtrnáctý, tedy předposlední. Znovu opakuji, že je to jeden 
z nejmladších Lvíčat bez zkušeností v Pavoučcích, takže zatím nebude patřit mezi ty 
nejlepší. Musí si rok či dva počkat. V celkovém průběžném pořadí se ale posunul o jednu 
příčku výš, na třinácté místo, to když hodně ztratil Tomáš.   

Tomáš byl v říjnu pouze na dvou schůzkách, ze třech se omluvil v důsledku nemoci a 
na slaňování nebyl kvůli rodinné akci. Bohužel vynechal vícedenní výpravu, kdy dal 
přednost jiné zábavě, takže přišel přibližně o sto padesát bodů a v měsíčním hodnocení 
skončil úplně poslední s velkou ztrátou, která ho stála sedmou příčku v celoroku, když se 
propadl na samotné dno tabulky. Tome, čekal jsem, že budeš konečně lídrem bodování. Máš na to! 

 

Družiny Lvíčat  

Až koncem září jsme doplnili do Ropáků, Mufíků a Medvědů nováčky tak, aby všechny 
družiny čítaly pět členů, a proto se teprve nyní v říjnu soutěž mezi družinami mohla rozjet naplno.  

Vezmeme-li ono hodnocení ze září, které čítalo jedinou schůzku, pak ve druhém měsíci tohoto 
oddílového roku zvítězili Ropáci, kteří tak vykročili úspěšně za obhajobou minulého hodnocení, kdy 
byli odměněni pětidení výpravou v samotném závěru školního roku.  

Medvědi se tentokrát celkem vzchopili a připsali si druhé místo se ztrátou pouhých sedmi bodů 
za vítězi.  

Mufíkům k lepšímu než třetímu místu 
scházelo v říjnu rovných deset bodů. Kde je vzít? 
Třeba ve stoprocentní účasti na akcích. To je malá 
nápověda, jak by to mohlo fungovat.  

 

 Detektivní příběhy inspektora Čmuchala 
Nejprve se ještě vrátím k úplně prvnímu příběhu, na který jsme dostali pouze deset odpovědí, 

z toho šest od Lvíčat a jenom čtyři od Pavoučků. Chci jen připomenout, že i za špatnou odpověď 
dostanete do hodnocení jednotlivců deset bodů, tedy vlastně zadarmo. Je-li pak vaše odpověď správná, 
postupujete do slosování o sladkou odměnu. 

Minulý případ inspektora Čmuchala byl jednoduchý. Ta dáma si prý spletla číslo pokoje, prý 
myslela, že má pokoj šedesát devět, že prý se dívala na obrácenou 
cedulku s číslem. Jenže ono když se otočí 69, tak se objeví opět 69, 
takže je jasné, že nešlo o mýlku, ale že ta žena chtěla proniknout do 
pokoje se vzácným a inspektorem hlídaným obrazem. 

A teď už k příběhu novému. Inspektor má nenápadně zadržet 
podvodný pár, tedy muže a ženu, než zmizí v zahraničí. Další 
komplikací je skutečnost, že znají pouze popis ženy, nikoli muže. A co 
čert nechce, z obou stran hledané dámy sedí muži. Který z nich je její manžel? Na to se dnes ptáme a 
navíc chceme vědět, podle čeho tak usuzujete. Inspektor Čmuchal má již jasno.  

Na vaše odpovědi čekáme do pondělí 27. listopadu, to u Lvíčat, a u Pavoučků do úterý 28. 
listopadu, samozřejmě tohoto roku, a znovu upozorňujeme na to, že Lvíčata své odpovědi píší na 
červeně lemované lístečky, Pavoučci na modře lemované. 
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Schůzky, výpravy a další akce: 

 

LISTOPAD 2023 

Pondělí 6. listopadu 2023 – 1419. schůzka Lvíčat 

Úterý 7. listopadu 2023 – 896. schůzka Pavoučků 

Sobota 11. listopadu 2023 – 192. výprava Pavoučků 

Pondělí 13. listopadu 2023 – 1420. schůzka Lvíčat 

Úterý 14. listopadu 2023 – 897. schůzka Pavoučků 

Pondělí 20. listopadu 2023 – 1421. schůzka Lvíčat 

Úterý 21. listopadu 2023 – 898. schůzka Pavoučků 

Sobota 25. listopadu 2023 – 435. výprava Lvíčat 

Pondělí 27. listopadu 2023 – 1422. schůzka Lvíčat 

Úterý 28. listopadu 2023 – 899. schůzka Pavoučků 

 

 

PROSINEC 2023 

Pondělí 4. prosince 2023 – 1423. schůzka Lvíčat 

Úterý 5. prosince 2023 – 900. schůzka Pavoučků 

Pátek 8. až neděle 10. prosince 2023 – Oddílové Vánoce – 436. výprava Lvíčat a 193. Pavoučků 

Pondělí 11. prosince 2023 – 1424. schůzka Lvíčat 

Úterý 12. prosince 2023 – 901. schůzka Pavoučků 

Pondělí 18. prosince 2023 – 1425. schůzka Lvíčat 

Úterý 19. prosince 2023 – 902. schůzka Pavoučků 

 

 

DŮLEŽITÉ AKCE V LEDNU 2024  

Sobota 13. ledna 2024 – 437. výprava Lvíčat 

Sobota 20. ledna 2024 – 194. výprava Pavoučků 

 

 

TÁBOR 2024 

Pondělí 1. až čtvrtek 18. července 2024 

 

 

Změny termínů všech akcí jsou vyhrazeny! 

 



 

 

 

Děkujeme sponzorům, 
kterými jsou: 

 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 

A TAKÉ 
 

 

 

 

 

 

 

 


